
INTERPELA C JA/ZAPYTANIE/WNIO SEK 

Radny Dominik Szustakiewicz 
( im ię; n a =w isko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 30.03.202ir. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o ustawienie ławek przy boisku (do siatkówki i piłki nożnej) Orlik 
na al. Partyzantów. Przy boisku na zewnątrz znajduje się ławka, jednak jest ona 
skierowana w stronę chodnika. Ławki na zewnątrz, ustawione w pasie zieleni skierowane 
w kierunku boiska, umożliwiłyby obserwowanie rodzicom swoich dzieci podczas 
treningów. 

Z poważaniem 

Dominik Szustakiewicz 


